

# WEBINAR

## Safety of Suspended Working Platform (Gondola) Operation

Date	20 • 6 • 2022 ( Monday )
Time	10:00 – 11:30am
Format	Webinar (online seminar)
Target	All Industry Stakeholders
Registration Fee	Free of Charge



### About the Webinar

The Development Bureau and the Construction Industry Council are highly concerned about the recent fatal accidents in the construction industry involving suspended working platform (gondola), resulted in two fatalities.

The Development Bureau, Construction Industry Council, Labour Department, Architectural Services Department, Housing Authority, Hong Kong Professional Gondola Association and Hong Kong Association of Property Management Companies will jointly organize a webinar on 20 June 2022 morning, with a view to enhancing the safety awareness of the industry stakeholders on the use of gondola. The speakers will share on the topic "Safety of Suspended Working Platform (Gondola) Operation" from different perspectives, including regulator, client, contractor, trade association and property management perspectives.

### Rundown

Time	Event	Speaker
9:45-10:00 am	Log-in to Webinar Room	
		<b>Ir Terence LAM</b> Principal Assistant Secretary (Works) Development Bureau  <b>Mr CHAN Ka-lai</b> Assistant Commissioner (Occupational Safety) Labour Department
10:00-10:10 am	Opening Remarks	<b>Ir Dr Derrick PANG</b> Chairperson, Committee on Construction Safety Construction Industry Council  <b>Mr Eddie LAM</b> President Hong Kong Construction Association
	Gondola Related Safety Regulations and Accident Case Sharing	<b>Mr David LAM</b> Divisional Occupational Safety Officer Labour Department
	Safe Use of Temporary Suspended Working Platform in ArchSD New Works Contracts	<b>Dr Ben HO</b> Deputy General Manager China State Construction Engineering (Hong Kong) Limited
10:10-11:30 am	Experience Sharing on Gondola Supervision in Housing Authority Maintenance & Improvement Works	<b>Mr Amos LUK</b> Maintenance Surveyor Hong Kong Housing Authority
	Gondola Installation Safety Requirement	<b>Mr Antony LO</b> Vice Chairman The Hong Kong Professional Gondola Association
	Safe Use of Temporary Suspended Working Platform in ArchSD RMAA Contracts	<b>Mr Alex YEUNG &amp; Ms Iris LEE</b> Safety Manager & Assistant Safety Officer Chun Wo Building Construction Limited
	Role of Property Management	<b>Mr Allan WONG</b> Council Member Hong Kong Association of Property Management Companies
11:30 am	End of Webinar	

#### Notes

1. The webinar will be conducted in Cantonese. Enrollment will be accepted on first-come-first served basis.
2. It is suggested that participation in the webinar counts for 1.5 CPD hours.
3. A confirmation email with webinar link will be sent to successful applicants.
4. A notification email about e-certificate arrangement will be sent to eligible attendees (80% or above attendance rate) within 1 month after the webinar.
5. The organiser reserves all the rights for final decision of the webinar without prior notice.



**First-come, first-served!**



Only online enrollment will be accepted

 [safetyseminar@cic.hk](mailto:safetyseminar@cic.hk)

 2100 9499

**i-Club**



An interactive platform to cultivate collaboration in adoption of construction technologies in Hong Kong. Let's join i-Club and together we will leave a legacy for the industry and become the catalyst for the modernisation of the construction industry.

# 網上研討會

## 吊船工作安全

日期	20・6・2022 (星期一)
時間	10:00 - 11:30am
形式	網上研討會
對象	所有業界持份者
費用	全免



### 簡介

發展局及建造業議會非常關注近期建造業界發生的意外事故，尤其當中涉及2宗死亡事故的吊船工作。

發展局、建造業議會、勞工處、建築署、房屋委員會、香港吊船專業聯會有限公司及香港物業管理公司協會將於2022年6月20日上午聯合舉辦網絡研討會，以提高業界持份者對操作吊船的安全意識。講者將從監管機構、業主、承建商、業界和物業管理等不同角度分享吊船工作安全。

### 程序表

時間	活動	講者
9:45-10:00 am	網上登入	
10:00-10:10 am	開幕辭	林達明工程師 發展局 首席助理秘書長 (工務)  陳家禮先生 勞工處 助理處長 (職業安全)
	吊船相關的安全法例及意外分享	彭一邦博士工程師 建造業議會 建造安全專責委員會主席  林健榮先生 香港建造商會 會長
	安全使用吊船 - 建築署新建工程	林啟康先生 勞工處 分區職業安全主任
	於房委會保養及改善工程監督 使用吊船的經驗分享	何志偉博士 中國建築工程 (香港) 有限公司 副總經理
10:10-11:30 am	吊船安裝及相關安全要求	陸偉恒先生 香港房屋委員會 屋宇保養測量師  盧成通先生 香港吊船專業聯會 副會長
	安全使用吊船 - 建築署維修保養 改建和加建工程	楊劭賢先生, 李欣女士 俊和建築有限公司 安全經理 及 助理安全主任
	物業管理的角色	王榮樂先生 香港物業管理公司協會 理事
11:30 am	研討會結束	

#### 注意事項

1. 網上研討會將以廣東話進行，並以先到先得形式接受報名。
2. 出席者參與是次研討會，建議可獲取持續專業進修時數1.5小時。
3. 成功報名者將收到確認電郵 (內附網上研討會連結)。
4. 電子證書電郵將於研討會完結後一個月內發予合資格出席人士 (出席率達八成或以上)。
5. 主辦機構保留一切有關研討會最終決定權而不作另行通告。



名額先到先得！

i-Club

 [www.citac.cic.hk](http://www.citac.cic.hk)



只接受網上報名

 [safetyseminar@cic.hk](mailto:safetyseminar@cic.hk)

 2100 9499

一個為擴大建造業的協同效應而設的一個知識中心。  
立即加入i-Club，為建造業現代化發揮促進作用，  
交換行業智慧，攜手推動業界向前。